

# OR-HY039

## MULTI-FUNCTIONAL BRUSHING

### 多功能刷地机



OR-HY039 is suitable for large and medium-sized public places such as hotels, guesthouses, office buildings, exhibition venues and other large and medium-sized carpets, floor cleaning and low-speed polishing of various floors.

OR-HY039多功能刷地机适用于酒店, 宾馆, 办公大楼, 展览场馆等大中型的公共场所地毯, 地板的清洁及各种地面低速抛光。



Item 项目名称	Specification 参数
Voltage 电压	220-240V
Power 功率	1100W
Speed 转速	175rpm
Main Cable Length 电源线	12m
Base Plate Diameter 底盘直径	18"
Gross Weight 毛重	60.2kg
Handle Packing Size (L*W*H) 手柄包装尺寸 (长*宽*高)	420*100*1115mm
Main Body Packing Size (L*W*H) 机头包装尺寸 (长*宽*高)	590*450*370mm



#### • About Brush Applicable Environment 刷盘适用环境



##### Floor Brush 洗地刷

Brush is hard, can clean floor tiles and concrete  
刷毛较硬, 可清洗水泥地等



##### Carpet Brush 地毯刷

Brush is soft, cleaning contaminated carpet  
刷毛较软, 专洗污染重的地毯



##### Pad Holder 针盘

Working with all kinds of cleaning pad  
配合各种百洁垫使用

\* Cleaning pad need to buy separately 百洁垫需单独购买



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



It is designed with super double-capacitor and high power air-cooling motor. More safer operation and more strong power output provided. It has multiple functions such as carpet and floor cleaning, wax removing, low-speed polishing, crystal, treatment.

本款机器配有特大功率冷风式马达, 双电容式设计, 操作更可靠。它提供了强大的输出功率并且配有多种功能, 用于地面和地毯的清洗、起蜡或低速抛光等的日常或开荒的清洁清洗养护。

Power 功率	Speed 转速	Voltage 电压	Base Plate Diameter 底盘直径	Main Cable Length 电源线
1100W	175rpm	220-240V	18"	12m

#### • Hand-Controlled Design 手控式设计

The whole machine is made of high quality plastic, which is firm and wearable and has a long service life. Hand-controlled design makes your work easy and simple.  
手控式设计更符合人体工程学, 设计更合理, 操作体验更舒适。

#### • High-Grade PP Plastic Water Tank 高品质PP水箱

The water tank is made of high-grade PP plastic in one injection, which has the advantages of corrosion resistance, acid resistance and alkali resistance, and can be easily loaded.  
水箱采用高品质PP塑料一次注塑而成, 具有抗腐蚀、抗酸、抗碱性等特点, 可以轻松承重。

#### • 12m Long Power Cord 12米加长电源线

Equipped with 12m long power cord, you can expand the scope of your operation and work more easily.  
配备12米加长电源线, 可以扩大您的操作范围, 工作更轻松。

#### • Aluminium Alloy Movable Hinge And Square Hinge 铝合金四方铰座

The movable hinge and square hinge made of high quality aluminium alloy are durable and easy to move.  
高品质铝合金制作而成的活动铰和四方铰座, 坚固耐用, 活动方便。

#### • 18-inch Heavy And Wide Base Plate 18寸加重型宽大底盘

The 18-inch heavy and wide base plate is equipped with a collision-proof rubber seal, which makes cleaning easier.  
18寸加重型宽大底盘, 底盘外设有防撞胶圈稳固机身, 使清洁工作更省心。

